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Protokoll - Styrelsesammanträde 
med Tomelilla Golfklubb 
måndagen den 9 oktober 2023, kl 18.00-20.00 i Restarangen 
 

  

    
Närvarande: Kenth Bergström, ordförande 

Siv Jensen  
Henrik Jönsson  
Lisa Jönsson      
Ylva Ekesiöö-Lyppert 
Albin Henriksson 

  Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet 
 
 
Ej närvarande: Marie de la Motte  

Thomas Lindberg 
Tome Najdovski   

                                                                                                                                                                                                                                                      

 

                                                                              

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning. 

 

§ 3 Sekreterare 

Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll. 

 

§ 4 Val av personer att justera dagens protokoll 

Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen. 

 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 

Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna. 
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§ 6 Ekonomi, bidrag och ansökan 

Kassören informerar kort om föreningens ekonomi. Särskilt diskuteras priserna i 
seriespelet och olikheterna mellan dam- och herrspel gällande priser. 

Styrelsen diskuterar arbetet med bidragsansökningarna inom klubben och vissa 
svårigheter att få fram underlag mm. Ulla-Stina får i uppdrag att kontakta SISU ang 
registreringen i IdrottOnline och attsedan i samarbete med ordföranden prata med 
berörda ledare m fl. 

 

§ 7 Rapporter från kommittérna och andra rapporter 

a. Seniorkommittén  Sista tävlingen den 10 oktober. 
 

b. Damkommittén  Avslutning den 1 oktober med tävling 18 hål    
med kanonstart. 24 tävlande. Lunch 26 deltagare. 
 

c. Herrkommittén  Avslutning den 7 oktober. 31 tävlande och två  
Övriga. 
   

d. Juniorkommittén Inget. 
 

e. Medlemskommittén Har arbetat med faddergolfen och underlagen till  
bidrag. Ylva, som varit sammankallande i 
kommittén fortsätter inte efter årsmötet. Hon har 
avsagt sig uppdraget i styrelsen på grund av 
tidsbrist. 
 

f. Tävlingskommittén Genomför sista tävlingen för året Härs och Tvärs”  
den 29 oktober. Ett väldigt långt hål ingår i 
tävlingen. Kanske Sveriges längsta. 
Beställa KM-priser. 

   Kontakt med bolaget ang delning av intäkterna för  
årets tävlingar. 

 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 

 

§ 8 Verksamhet   

Styrelsen diskuterar följande: 

a) Sveriges Golfförbund: Framtidsinriktning. 
b) Ordförandekonferens 25 november på Örestads Golfklubb i Lomma. Kenth B 

deltager. 
c) Serielagskonferens den 5 oktober. Ändringar: Laganmälan måndag klockan 12.00. 

Digital registrering H22 och H60. 
d) Idrottens Dag genomfördes inte. 
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Informationen läggs till handlingarna. 

 
 

§ 9 Bolaget informerar 

Kristian har förhinder.  

Kenth informerar om följande: 

• Hål 8 tee byggs om 

• Inköp av tre boulemattor till Paddelhallen. Nysatsning med marknadsföring till 
pensionärsföreningar mm. 

• Bolaget provar robotgräsklippare. 

• Medlemsavgifterna inte klara. 

Styrelsen lägger informationen till handlingarna. 

 

 

§ 10  Övriga frågor 

Styrelsen diskuterar följande: 

• Komplettering av föreningsdokument på kommunen. Ulla-Stina ombesörjer. 

• Ev avsägelser i klubben ska vara valberedningen tillhanda senast den 31 oktober. 

• Belastningsanalys av golfbanan. Henrik redovisar en analys han och andra gjort. 
Det finns förslag till förbättringar, som styrelsen menar vore bra. Styrelsen 
beslutar uppdra till Kenth o Henrik att redovisa förslaget för bolagsstyrelsen. 

• Julavslutning. Styrelsen beslutar avsluta året med en gemensam träff för 
styrelsen på Harry´s i Ystad den 15 november. Kenth bokar. 

 

 

§ 11 Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde är den 13 november klockan 18.00 i klubbrummet. 
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§ 12 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 

 

Dag som ovan 

Vid protokollet    

 

 

Ulla-Christina Lindberg    
Sekreterare     
 

 

Justeras: 

 

 

Kenth Bergström    Siv Jensen  
Ordförande        


